
 

Interpellation från Nackalistan till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 

 
Hur sker planeringen av fullmäktigemöten ut i relation till antal ärenden och mål? 

På ett gruppledarmöte i våras ställde Nackalistan en fråga om hur många motionsärenden mm som ännu 
inte var behandlade. Svaret blev att det var 45 stycken. På ett av våra kommunfullmäktigemöten i vår så 
hann vi 5 stycken. Det tillkommer flera nya ärenden/motioner för varje mötestillfälle och mängden 
obeslutade motioner fylls på hela tiden. Det beslutade målet för hantering av motioner i Nacka är att de 
ska behandlas inom en tidsrymd av ett år.  

Det är tydligt att ekvationen inte går ihop trots ansträngningar från partierna om snabbare hantering. Det 
verkar nu krävas en mer långsiktig strategi för att kunna hantera arbets- och ärendemängden och nå upp 
till målet att fatta beslut i motioner inom ett år.  

Nackalistan undrar därför  

• Hur ser den fortsatta planen och strategin ut för att kunna hantera årets stora beslutsmängd inom 
stipulerad tid på ett år?  

• Hur värnas den demokratiska processen av ärendehanteringen så att den inte kommer att  
inskränkas? 
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